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PROTOKÓŁ Nr 2/W/2024 
ze wspólnego posiedzenia 

- Komisji Rewizyjnej,  

- Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, 

- Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 26 marca 2024 roku 
 

Posiedzenie odbyło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, 

ul. Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 900 – 935. 

Uzgodniony przez przewodniczących poszczególnych komisji prowadzący 

posiedzenie: radny WALENTY GAŁUSZEWSKI – Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej. 

Zawiadomienie o posiedzeniu  połączonych komisji stanowi Załącznik Nr 1 do 

protokołu.  

Obecni radni:                                              

1. Członkowie Komisji Rewizyjnej 

- GAŁUSZEWSKI Walenty (Przewodniczący) 

- KOWALCZUK Jan 

- KRUK Alina 

- ONACIK Jerzy 

 - MISIUK Albin 

Lista obecności radnych – członków komisji stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu.  

 

2. Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

- CAR Mikołaj 

- CHILKIEWICZ Jerzy 

- KIRYLUK Mikołaj 

- PAC Jerzy 

- TKACZUK Lucyna 

Nieobecny - BOROWSKI Andrzej (Przewodniczący) 

Lista obecności radnych – członków komisji stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu.  

 

3. Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

- TYMIŃSKI Anatol Grzegorz (Przewodniczący) 

- BAJENA Jerzy 

- KORSZAK Alina 

- ONACIK Jerzy 

- PAC Jerzy 

Lista obecności radnych – członków komisji stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu.  

          

Obecne osoby zaproszone: 

- Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 

- Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK 
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- Sekretarz Gminy – MONIKA DMITRUK 

- Skarbnik Gminy – ANNA NESTERUK 

- Przewodniczący Rady Gminy – STANISŁAW OLSZEWSKI 

 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr 1/W/2024 ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

Gminy Bielsk Podlaski w dniu 22 lutego 2024 r. 

4. Zaopiniowanie materiałów na LVI Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski, zwołaną 

na dzień 28 marca 2024 roku: 

a) Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku 

Podlaskim za 2023 r.; 

b) Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Bielsk Podlaski za 2023 r.; 

c) Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania jak również szczegółowych warunków 

przyznawania, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich, sposobu ich rozliczania oraz 

rozszerzenia katalogu osób uprawnionych do tych usług; 

d) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok; 

e) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Bielsk Podlaski na lata 2024 – 2031; 

f) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk 

Podlaski; 

g) Projekt uchwały w sprawie podziału Sołectwa Plutycze i utworzenia Sołectwa 

Jacewicze.  

5. Sprawy bieżące. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Do pkt 1)  

Prowadzący posiedzenie radny WALENTY GAŁUSZEWSKI – Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej otworzył wspólne posiedzenie komisji, przywitał wszystkich 

obecnych. Odczytał klauzulę dotyczącą rozporządzenia o ochronie danych 

osobowych w skrócie zwanym RODO wskazującą na ochronę danych osobowych 

osób fizycznych.  

 

Do pkt 2)  

Prowadzący przedstawił proponowany porządek posiedzenia, który został przyjęty 

przez poszczególne komisje jednogłośnie bez uwag (13 obecnych, 13 głosów 

„za”).  

  

Do pkt 3)  
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Do protokołu Nr 1/W/2024 ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Bielsk 

Podlaski w dniu 22 lutego 2024 r. nie zgłoszono uwag.        

Protokół został  przyjęty jednogłośnie przez obecnych członków Komisji (13 

radnych obecnych, 13 głosów „za”). 

 

Do pkt 4a)  
Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku 

Podlaskim za 2023 r. stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu. 

Radni zapoznali się ze sprawozdaniem bez uwag. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA zapytała radnych, czy zachodzi potrzeba 

przedstawienia sprawozdania na Sesji, skoro nie ma uwag do sprawozdania? 

Radni nie zgłosili takiej potrzeby.  

 

Do pkt 4b)  

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Bielsk Podlaski za 2023 r. stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu. 

Radni zapoznali się ze sprawozdaniem bez uwag i również nie zgłosili potrzeby 

przedstawiania na Sesji Rady Gminy.  

 

Do pkt 4c)  

Wniosek Wójta Gminy w sprawie  określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania jak również szczegółowych 

warunków przyznawania, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich, sposobu ich 

rozliczania oraz rozszerzenia katalogu osób uprawnionych do tych usług stanowi 

Załącznik Nr 7 do protokołu. Uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały 

uzyskał jednogłośną akceptację poszczególnych komisji.  

 

Do pkt 4d) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok stanowi 

Załącznik Nr 8 do protokołu. Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała o 

przedłożeniu autopoprawki do wniosku.  

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI zapytał odnośnie wykonania nakładki 

asfaltowej we wsi Nałogi. 

Skarbnik Gminy ANNA NESTERUK odpowiedziała, że ta inwestycja jest ujęta w 

autopoprawce wniosku Wójta Gminy w sprawie zmian w budżecie gminy. Zadanie 

to jest połączone z realizacją inwestycji w Bańkach (wykonanie nowych 

nawierzchni dróg gminnych na terenie Gminy Bielsk Podlaski we wsiach Zawady i 

Bańki).  

Prowadzący posiedzenie WALENTY GAŁUSZEWSKI dodał, że Skarbnik 

przedstawi wniosek na Sesji. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały uzyskał jednogłośną akceptację 

poszczególnych komisji.  
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Do pkt 4e) 

Wniosek Wójta Gminy wraz z autopoprawką w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Bielsk Podlaski na lata 2024-2031, stanowi 

Załącznik Nr 9 do protokołu.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały uzyskał akceptację poszczególnych 

komisji.  

 

Do pkt 4f) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk 

Podlaski stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały uzyskał akceptację poszczególnych 

komisji.  

 

Do pkt 4g) 
Wniosek Wójta Gminy  w sprawie podziału Sołectwa Plutycze i utworzenia 

Sołectwa Jacewicze stanowi Załącznik Nr 11 do protokołu. 

Radny JERZY BAJENA zapytał jakie są oczekiwania potencjalnego sołectwa w 

stosunku do budżetu gminy? 

Radny JERZY CHILKIEWICZ stwierdził, że niegdyś było mało ludzi, lecz teraz 

przyjeżdżają rodziny na lato. Są zadowoleni, że będzie odrębne sołectwo 

Jacewicze. Chcą działać więc trzeba im pomóc. Jest świetlica, ale jej stan prawny 

jest nieuregulowany. Dodał, że przyjezdni nie mogą porozumieć się z 

mieszkańcami Plutycz. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że zameldowanych we wsi 

Jacewicze jest 11 osób, większość to osoby starsze i kilka młodszych. Osoby, o 

których mówił radny, są to osoby przyjeżdżające na święta, w weekendy lub na 

wakacje. Wieś uzbrojona jest w wodę, wyasfaltowane są dwie ulice, które są 

drogami gminnymi, zaś dojazd do wsi jest drogą powiatową. Wieś posiada 

infrastrukturę i oświetlenie uliczne. Pani Wójt dodała, że do Urzędu Gminy 

wpłynęła prośba o wydłużenie czasu oświetlenia, jednakże światło pali się tak jak 

w pozostałych miejscowościach. Budynek świetlicy jest w opłakanym stanie, bo 

nikt do niego się nie przyznaje. Stwierdziła, że odmówiono nam komunalizacji, 

dlatego też zamierzamy wystąpić z wnioskiem o zasiedzenie. Radca prawny już 

nad tym pracuje. Dyskutowano też, aby oddzielić fundusz sołecki od Plutycz. Pani 

Wójt dodała, że w tej chwili wydatków nie ma, ale w przyszłości trzeba byłoby 

ewentualnie wyremontować budynek. Nawiązała do remontów świetlic, mówiąc, 

że zostało mało budynków do zrobienia. W gminie są tylko 2 świetlice, które nie 

mają toalety.  

Radny JERZY CHILKIEWICZ powiedział, że dochodzą do niego głosy, że trzeba 

zmienić sołtysa w sołectwie. Podzielił się swoją opinią na ten temat, stwierdzając, 

że po co sołtys, skoro świetlica wyremontowana to i już sołtys nie potrzebny. 

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI dodał, że to dobrze, że są chętni na 

sołtysa, bo zazwyczaj nikt nie chce. 

Radny MIKOŁAJ CAR porównał mieszkańców Knoryd i Knorydy Gaj nawiązując 

do rozdzielenia funduszu sołeckiego. 
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Radny JERZY BAJENA wymienił sołectwo Kozły w skład którego wchodzi wieś 

Kozły i wieś Rajki. Oznajmił, że jeżeli rozdzielimy jedno sołectwo, to za chwilę 

pójdą kolejne. Dzielenie się nie jest całkiem dobre.  

Wójta Gminy RAISA RAJECKA powiedziała, że łatwo jest opowiadać bajki na 

temat określenia funduszu. Nie można obiecywać mieszkańcom rzeczy 

niemożliwych do zrobienia. Wymieniła przykłady sołectw z dwoma 

miejscowościami: Hryniewicze Małe i Rzepniewo, Dubiażyn i Podbiele, Kotły, 

Biała i Orlanka, Kożyno i Stupniki. Można obiecywać, ale są pewne realia. 

Dodała, że Sołectwo Kożyno nie ma sołtysa w związku z brakiem chętnego. 

Dobrze, że są inicjatywy – dodała.  

Innych uwag i pytań nie zgłoszono. Projekt uchwały uzyskał akceptację 

poszczególnych komisji.  

 

Do pkt 5) 

W sprawach bieżących poruszono następujące sprawy: 

Przewodniczący Komisji WALENTY GAŁUSZEWSKI poinformował o wniosku 

Klubu Radnych Konstruktywni dot. wprowadzenia do porządku obrad najbliższej 

sesji uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru gminy Bielsk Podlaski: części 

obrębu Knorydy i części obrębu Pasynki. Dodał, że jest również odpowiedź Wójta 

Gminy na wniosek Klubu. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że od 12 marca 2024 r., czyli od 

czasu wysłania odpowiedzi na wniosek Klubu, nie otrzymaliśmy żadnych 

informacji w tej sprawie. Sprawa jest w zawieszeniu. 

Wójt Gminy dodała, że jest to ostatnie spotkanie w tej kadencji, chyba, że zajdzie 

pilna potrzeba dokonania zmian finansowych.  

Dodatkowo poinformowała, że radni otrzymali pismo Polskiej Izby Gospodarczej 

Przemysłu Drzewnego do zapoznania. 

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI zwrócił uwagę, ze cena drewna rośnie. 

Jadąc drogą do Hajnówki leży dużo powalonych drzew do wykorzystania.  

  

Do pkt 6) 
 W związku z wyczerpaniem porządku o godz. 935  posiedzenie zostało zamknięte. 
  
 

Protokołowała: 

Insp. Katarzyna Popławska 

 

 

Podpisy obecnych członków:  

Komisji Rewizyjnej: 

1. GAŁUSZEWSKI Walenty 

(Przewodniczący) 

 

2. KOWALCZUK Jan  
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3. KRUK Alina 

 

4. MISIUK Albin 

 

5. ONACIK Jerzy 

 

 

 

     Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej 

     i Przestrzennej 

1. BOROWSKI Andrzej 

 

2. CAR Mikołaj 

 

3. CHILKIEWICZ Jerzy 

 

4. KIRYLUK Mikołaj 

 

5. PAC Jerzy     

 

6. TKACZUK Lucyna 

 

      Komisja Oświaty i Spraw Społecznych  

1. TYMIŃSKI ANATOL GRZEGORZ 

(Przewodniczący) 

2.  BAJENA Jerzy 

 

3. KORSZAK Alina 

 

4. ONACIK Jerzy 

 

5. PAC Jerzy    

 

  

 


